
www.bizlawyer.ro
Un proiect al Bullet Media & 648 Group
2023-03-08 13:42:30

Grindeanu: Cred ca e necesar ca si statul român sa aiba o aeronava oficiala

Ministrul Transporturilor, Sorin Grindeanu, a declarat miercuri ca este  necesar ca si statul român sa aiba o

aeronava oficiala în viitor, care  sa deserveasca Administratia Prezidentiala, Guvernul si celelalte  institutii.

"O chestiune pe care statul român, din punctul meu de vedere, trebuie sa  o rezolve si îmi asum acest lucru, chiar

daca voi atrage critici. La  fel cum alte state din lumea aceasta au o aeronava oficiala, eu cred ca  si statul român e

necesar sa aiba asa ceva, care sa deserveasca  Administratia Prezidentiala, Guvernul si celelalte institutii, pentru ca

de foarte multe ori, poate e cazul si acum, la aceasta vizita (a  presedintelui Klaus Iohannis în Japonia - n.r.),

inclusiv dumneavoastra,  presa, când mergeti în anumite deplasari, cred ca ar fi mult mai facil  sa se întâmple în

mod organizat si împreuna cu toata delegatia oficiala.  Eu cred ca e un standard pe care trebuie sa îl atingem si noi

si e  nevoie de asa ceva", a spus Grindeanu la Palatul Parlamentului.

El a adaugat ca subiectul cumpararii de catre stat a unui avion  prezidential este mai vechi si "toata lumea a

fugit de asa ceva", pentru  ca nu au vrut sa fie li se reproseze astfel de cheltuieli.

"Eu cred ca e necesara aceasta cheltuiala. (...) În momentul în care ai o  aeronava de acest tip, cum vorbeam mai

devreme, cred ca lucrurile sunt  transparente la maxim, pentru ca sunt cât se poate de clare. De aceea,  eu consider

ca - sigur, nu se poate pe bugetul anului 2023 sau în  viitorul imediat apropiat - în viitor trebuie sa ne asumam

lucrurile  astea, chiar daca ar putea parea, daca o judeci într-o cheie populista,  ca e un minus. Nu e asa", a afirmat

acesta.

Grindeanu a precizat ca pe vremea în care a fost premier a mers în vizite doar cu avioane Tarom.

page 1 / 1


